

Ref no.:
CH/N/22/05/014

18/5/2022



Reminders to Residents

Revised

Re: Arrangements of Clubhouses Facilities Reopening (2nd Stage)

With Government's latest announcement for relaxation on social distancing measures on 17 May 2022 (Tuesday), please find following updates on facilities provisions commencing 19 May 2022 (Thursday), members are welcome to enjoy Club facilities with guests (*except Swimming Pools*)¹:

Bay Wing	Peak Wing	Reopening Arrangements	Remarks
Swimming Pool		<ul style="list-style-type: none">Opening hours as belowCapacity limit: 85% Indoor: 130 (Bay) 140 (Peak) Outdoor: 240 (Bay) 350 (Peak) (For members only)Jacuzzi, Steam and Sauna will be closedLast entry - 15 minutes before end of each session Please contact Club receptions to check availability before visiting the Club	Please observe requirements on use of LeaveHomeSafe mobile app, vaccine pass ² , verification of members' identity when entering the Club. ¹ Guest fee applicable for several facilities ² Vaccine Pass Requirement for entering premises applicable will be raised to 3 doses of vaccine from 31 May (Tue)
Gym		Opening Hours: 06:30 – 22:00	Sport facilities could be used for individual or group of not more than 8 pax . (except team sports)
Karaoke Room		<ul style="list-style-type: none">Maximum 8 personsClub staff will verify all users' vaccine passes before using the facility	Please wear mask all the time when using facilities (except dining, swimming, outdoor & indoor sports)
Lobby Lounge	Dining Room	Dine-in Service: Maximum 8 persons per table	Banquets shall be arranged according to maximum capacity of each respective venue

2022 Opening Schedule for **Indoor Swimming Pools**:

8 May to 31 Dec	Bay Wing	Peak Wing
1 st Session	08:00 – 13:00	08:00 – 12:00
2 nd Session	14:00 – 18:00	13:00 – 17:00
3 rd Session	19:00 – 21:00	18:00 – 21:00
Weekly Maintenance and Cleaning Closure	Every Thursday 11:00 – 14:00	Every Monday 12:00 – 15:00

2022 Opening Schedule for **Outdoor Swimming Pools**:

	Bay Wing	Peak Wing
14 May to 31 Jul	Thu – Sun & PH	Sat – Wed & PH
1 Aug to 16 Oct	Sat – Wed & PH	Thu – Sun & PH
Weekly Maintenance and Cleaning Closure	Every Friday 10:00 – 13:00	Every Wednesday 10:00 – 13:00

The Club will conduct disinfection works to protect members' health and safety as before. Please note that the above arrangements may subject to change as per the Government's regulations. For further information, please contact Club Receptions at 2989 9000 (Bay Wing) or 2989 6500 (Peak Wing).



Anti-Pandemic Measures
upon Club Reopening



Vaccine Pass
Dosage Schedule



張貼至
Post Until

18/6/2022

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing).
此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com。如有查詢，歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) / 2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。



Ref no.:

CH/N/22/05/014

18/5/2022



通告
NOTICE

修訂版

Reminders to Residents

有關：重開部份會所設施(第二階段)

根據政府於 2022 年 5 月 17 日(星期二)公佈之最新放寬社交距離措施安排，請見會所設施開放更新(由 2022 年 5 月 19 日(星期四)生效)如下。會員可與其訪客一同享用會所設施(泳池除外)¹。

灣畔會所	朗峰會所	重開安排	防疫措施
游泳池		<ul style="list-style-type: none">開放時間請見下表使用人數上限為 85%，現時只接待會員 室內游泳池：130 人(灣畔) 140 人(朗峰) 室外游泳池：240 人(灣畔) 350 人(朗峰)按摩池、蒸氣房、桑拿房繼續關閉每時段完場前 15 分鐘不予進場 住戶可於到臨會所前致電接待處確認泳池使用狀況	進入會所時必須使用安心出行，遵守疫苗通行證 ² 之規定以及會員資料確認程序 ¹ 請注意部份設施會有訪客收費 ² 由 5 月 31 日(星期二) 起，進入疫苗通行證適用處所的基本要求，將提升為 接種三劑疫苗
健身室		開放時間：上午 6 時 30 分 – 晚上 10 時	運動設施只供單獨或小組使用(不多於 8 人，隊際運動除外)。
卡拉 OK 室		<ul style="list-style-type: none">使用人數不多於 8 人會所職員將查核使用者疫苗紀錄	使用設施期間須一直佩戴口罩(餐飲、游泳、室外及 室內運動 除外)
灣畔餐廳	朗峰餐廳	堂食服務：每枱最多 8 人	宴會將按各場地人數上限作個別安排

室內游泳池 本年度開放詳情：

5 月 8 日至 12 月 31 日	灣畔會所	朗峰會所
第一節	08:00 – 13:00	08:00 – 12:00
第二節	14:00 – 18:00	13:00 – 17:00
第三節	19:00 – 21:00	18:00 – 21:00
每週例行保養及清潔	逢星期四 11:00 – 14:00	逢星期一 12:00 – 15:00

室外游泳池 本年度開放詳情：

	灣畔會所	朗峰會所
5 月 14 日至 7 月 31 日	星期四至日 及 公眾假期	星期六至三 及 公眾假期
	13:00 – 21:00	13:00 – 21:00
8 月 1 日至 10 月 16 日	星期六至三 及 公眾假期	星期四至日 及 公眾假期
每週例行保養及清潔	逢星期五 10:00 – 13:00	逢星期三 10:00 – 13:00

為保障住戶健康及安全，會所將一如以往定時進行消毒工作。因應政府相關條例上述安排可能有所更改。住戶如有查詢，請致電 2989 9000 (灣畔會所) 或 2989 6500 (朗峰會所)與我們聯絡。



會所重開及有關防疫措施



「疫苗通行證」
接種時間表



張貼至
Post Until

18/6/2022

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing). 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com。如有查詢，歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) / 2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。

